BONATTI 70 NEO UL
[ultra touring]
 
BONATTI is a POWERFUL UTLRALIGHT MOUNTAINEERING ski. It’s the lightest ski OGSO makes which makes it perfect for uphill racing or training missions while NEOTERIC TECHNOLOGY provides precision and responsiveness for downhill technical challenges that require full control.
 
NEOTERIC DESIGN provides maximum precision, control and power. A long, high nose initiates turns easily and floats effortlessly in powder. NO MORE LEANING BACK! Flat tail adds greater control, stability and amazing power through the end of your turn.
 
CARBON PAULOWNIA ULTRALIGHT CONSTRUCTION makes this ski playful and energetic.
· Fiberglass-reinforced power plate is an innovative new technology developed by OGSO that not only provides additional power but also helps prevent flexing out of pin bindings on big landings and when skiing fast in variable terrain.
· Carbon X-band is an innovative new technology developed by OGSO that transfers the skier’s energy through the ski to provide torsional stiffness, immediate response and make the ski extremely reactive.
· Vibration reducer band made from aramid, basalt and carbon is an innovative new technology developed by OGSO that gives a solid, quiet feel.
· Ultra-high molecular speed base made from sintered polyethylene provides fast glide and outstanding durability.
· Long camber underfoot provides increased edge hold, power and precision.  
If you’re looking for the lightest ski possible that also provides precise, powerful control, then BONATTI is the ski for you.


[bookmark: _Toc79758913]BONATTI 70 NEO UL
Ultra-Race
Der Bonatti ist ein leistungsstarker, ultraleichter Hochtourenski. Er ist der leichteste Ski den OGSO herstellt, was ihn zum perfekten Begleiter für Skitourenrennen oder Trainingsmissionen macht. Die NEOTERIC TECHNOLOGY ermöglicht ein präzises und reaktives Fahrverhalten mit maximaler Kontrolle.
NEOTERIC DESIGN mit dem flachen Skiende und dem langem Camber bietet Präzision und Kontrolle. 

CARBON PAULOWNIA ULTRALIGHT CONSTRUCTION macht diesen Ski verspielt und energiegeladen.
Die glasfaserverstärkte Power Platte ist eine innovative, neue, von OGSO entwickelte Technologie. Sie soll nicht nur mehr Leistung liefern, sondern auch das Fehlauslösen von Pin-Bindungen bei Landungen nach Sprüngen und beim Fahren in ruppigem Gelände verhindern.  
Carbon X-Band ist eine innovative, neue, von OGSO entwickelte Technologie, die durch die Torsionssteife die Energie des Fahrers noch schneller auf die Kanten bringt und so den Ski sehr reaktiv macht. 
Das Vibrationsreduktionsband aus Aramid, Basalt und Karbon, ist eine innovative, neue von OGSO entwickelte Technologie, die ein ruhiges und stabiles Fahrgefühl vermittelt. 
Der ultrahochmolekulare Belag aus gesintertem Polyethylen, ermöglicht schnelles Gleiten und sorgt für eine hervorragende Langlebigkeit.
Die Vorspannung unter der Bindung sorgt für Kantenstabilität, Power und Präzision. 
Wenn du auf der Suche nach einem leichtesten Ski bist um den Berg hochzurennen und der sich auch in der Abfahrt präzise und kraftvoll steuern lässt, dann ist der Bonatti der ideale Ski für Dich.

